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Till kommunfullmäktige i Täby

Kommer Täby kommun att motverka anmälningsplikt för sin
personal?

Interpellation

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson (M) angående inställningen till
lokal tillämpning av Tidöpartiernas anmälningsplikt

Just nu rasar en intensiv debatt i det kommunala Sverige om så kallad anmälningsplikt, många
gånger omnämnd som angiverilagen. Kristdemokraterna, Sverigedemokraterna, Liberalerna och
Moderaterna har inom ramarna för det så kallade Tidöavtalet enats om att offentliganställda
ska vara skyldiga att anmäla papperslösa människor som de möter inom ramarna för sin
yrkesutövning. Nu väljer regeringen att gå vidare med förslaget. Detta skulle innebära att bland
annat vård- och omsorgspersonal och anställda inom förskola och skola skulle tvingas ange
patienter och elever.

Reaktionerna från nämnda professioner har inte låtit vänta på sig, då inte minst berörda
fackliga organisationer larmar om att en sådan lag omsatt i praktiken står i direkt strid med
deras yrkesetik. Reaktionerna begränsas emellertid inte bara till fackföreningar. Under de
senaste veckorna har vi kunnat ta del av nyheter om att ett flertal kommun- och
regionledningar låtit meddela regeringen att man inte vill att anställda inom
förtroendebranscher som skola och omsorg ska behöva offra sin yrkesetik.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson
följande:

1. Avser Erik Andersson göra som flera av sina kollegor runt om i landet och ta initiativ
till att skriva till regeringen för att stoppa Kristdemokraternas,
Sverigedemokraternas, Liberalernas och Moderaternas anmälningsplikt för
anställda inom Täby kommun?

2. Om lagen går igenom kommer Täby kommun att uppmuntra sin personal att inte
följa den?

För Miljöpartiets kommunfullmäktigegrupp,

Eva Pethrus, Miljöpartiet de Gröna i Täby
Ledamot Täby Kommunfullmäktige


